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Luottamushenkilöiden laitehankintojen määrät ja mallit valtuustokaudelle 2021-2025 pitää tietää 
hyvissä ajoin, että laitteet saadaan toimitusajat huomioiden ajoissa luottamushenkilöille. Toimitusajat 
asettavat haasteen huomioiden luottamushenkilöiden esittämän toiveen mahdollisuudesta yhtenä 
vaihtoehtona käyttää omaa laitetta. Mikäli hyväksytään mahdollisuus oman laitteen käyttöön, tulee 
harkittavaksi myös tästä mahdollisesti maksettava korvaus.  
 
Joensuun kaupunki on testannut Chromebookia, joka on heidän mielestään osoittautunut erittäin 
hyväksi vaihtoehdoksi tuleville luottamushenkilöille. Meita on tehnyt Chromebookia varten valmiin 
palvelupaketin luottamushenkilöitä varten. Kokonaishinta laitteella on 487,00 €/kpl alv 0%, sisältäen 
laitteen, 4 v carry in -takuun, stylus kynän ja suojapussin laitteelle. Laite on varustettu 
sisäänrakennetulla 4G LTE-modeemi SIM-korttipaikalla.  
 
Chromebookeja tekevät monet eri laitevalmistajat. Toimintaperiaatteeltaan ne eivät ole työasemia, 
vaan kaikki tapahtuu ns. pilvipalvelujen kautta. Laite on toimintaperiaatteeltaan täysin samanlainen 
pilvipalveluihin pohjautuva laite kuin iPad, mutta toimii Googlen alustalla ja on työaseman kuorissa. 
Acerin omilla sivuilla vielä tarkemmat tekniset tiedot. 
 
Ahjolla on käytössä Chromebookeja. Ne ovat toimintaperiaatteeltaan samoja kuin Asuksen tekemä 
Chromebook. Koulupuolen laitteissa ei vain ole 4G sim-korttipaikkaa. Kokouksessa on mahdollisuus 
tutustua koululta lainattuun chromebook -laitteeseen. 
 
Vertailuna iPad, jonka 4G-mallin hinta on tällä hetkellä 417 € (1 v takuu) + erillinen näppäimistö 150 € 
(iPadin oma  näppäimistö). Halvemmat tarvikenäppäimistöt eivät välttämättä toimi iPadissa halutulla 
tavalla. Lisäksi laajennettu takuu veloitetaan erikseen. 
 
Mikä laite hankintaan? Hankintaanko uusi laite kaikille vai sallitaanko oman laitteen käyttäminen 
mahdollista korvausta vastaan? 
 
Juuso Ojasalo, asiakkuusvastaava, Meitalta on pyydetty asiantuntijana kokoukseen esittelemään 
laitehankintaan liittyviä teknisiä yksityiskohtia.  

 
Asian valmistelija 
 vt. hallintopäällikkö 

 
Esittelijä 
 kunnanjohtaja 

 
Päätösehdotus 
 Hallitus kuulee asiantuntijan alustuksen aiheesta ja käy evästyskeskustelun laitehankinnasta ja sen 

periaatteista. 
 
 Merkitään pöytäkirjaan, että kokoukseen saapuivat kutsuttuina asiantuntijoina asiakkuusvastaava Juuso 

Ojasalo Meitalta ja tiedonhallinnan asiantuntija Jonne Kanerva klo 15:06 
 
 Merkitään, että kokoukseen liittyivät etäyhteydellä tämän asiapykälän keskustelun aikana Vuokko Väistö 

klo 15:13 ja Marko Manninen klo 15:18. 
 

https://www.acer.com/ac/fi/FI/content/series/acerchromebookspin513


 Merkitään, että Juuso Ojasalo poistui kokouksesta klo 15:34 tämän asian keskustelun jälkeen. 
 
 Merkitään, että kunnanhallitus kävi laajan keskustelun asiasta ja eri vaihtoehdoista laitehankinnan ja 

mahdollisen oman laitteen käyttämisvaihtoehdon osalta ja todettiin, että kunnanhallituksen tulee saada 
chromebook testattavaksi ennen varsinaista päätöksentekoa. Keskustelun aikana tiedostettiin, että 
laitehankinnan lykkääminen voi vaikuttaa siihen ajankohtaan, milloin laitteet ovat käytettävissä. 

 Esillä oli myös ajatus, että hallituksen jäsenet tiedustelisivat omilta valtuustoryhmiltään mielipidettä 
asiaan. 

 
 

Päätös 
 Kunnanhallitus kuuli alustuksen ja kävi evästyskeskustelun. 
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